
 
 

ACTA PLE NUM.  5/94 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 26 DE MAIG DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del 
dia vint-i-sis de maig  de  mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la 
Sala de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament Ple que a continuació  es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria,  sota la  Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi,  la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 



Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura  i  aprovació de  l'acta  núm.   4/94, corresponent  
a  la sessió ordinària del  dia  28  d'abril d'enguany. 
 
 En   primer  lloc  pren  la  paraula   la   senyora Secretària General, 
Carmen Alonso Higuera, per a assenyalar que a l'acta existeix un error, ja que 



el Regidor del  Grup Municipal del PSC, senyor Ricardo Gil Nuñez, va excusar  
la seva  assistència  al Ple, i aquesta  circumstància  no  hi consta, ja que no 
es va comunicar directament a Secretaria. 
  
 Després  d'això se sotmet a votació  l'acta  número 4/94, 
corresponent a la sessió ordinària del dia 28 d'abril de  1994, la qual és 
aprovada per unanimitat, amb  l'esmena anteriorment exposada. 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 4 de maig de 1994 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració  
entre  el Servei Català de la Salut  i  l'Ajuntament,  per  poder realitzar el 
programa  "Enquesta  de Salut" 
 
 
 "Atès que la Llei de Bases de Règim Local 7/85 de 2 d'abril,  la  Llei 
General de Sanitat, Llei 14/1986  de  25 d'abril  i la Llei d'Ordenació Sanitària 
a Catalunya,  Llei 15/1990  de 9 de juliol,  atorguen competències en  matèria 
de  sanitat als Ajuntaments, i concretament la  d'Ordenació Sanitària  en  el 
seu article 67, que  assenyala  les  responsabilitats mínimes que aquests han 
de cobrir en  compliment de les normes i plans sanitaris. 
 
 
 Atès  que el Pla estadístic de Catalunya  1992-1995 preveu  
l'elaboració d'una Enquesta de Salut  de  Catalunya durant  els  anys 1993 i 
1994,  mitjançant  la  realització d'entrevistes  a una mostra representativa de  
la  població catalana,  desegradada  per regions sanitàries  del  Servei Català  
de  la  Salut, amb la finalitat  de  disposar  d'un sistema  d'informació que 
s'integri en el Pla de  Salut  de Catalunya  1993-1995, que va ser aprovat pel 
Govern  de  la Generalitat el 9 de març de 1993. 
 



 Atès  que entre aquestes  competències  sanitàries, l'Ajuntament  de  
Cornellà té la d'obtenir dades  sobre  la salut  de  la  població del  municipi,  
l'avaluació  de  la  utilitat i de l'adequació dels serveis existents. 
 
 En   virtut   d'aquestes   consideracions   aquesta Ponència-
Delegada de Sanitat i Serveis Socials proposa a la Comissió de Govern 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració 
entre el Servei Català de la Salut i  l'Ajuntament  de  Cornellà de Llobregat per  
poder  realitzar  el programa  "Enquesta  de Salut",el qual té com  a  finalitat 
obtenir dades sobre la salut de la població del municipi  i la valoració de 
l'adequació dels serveis existents. 
 
 Segon.- Facultar la Regidora Delegada de Sanitat  i Serveis Socials, 
Sra. Judith Ibàñez Vives, per a la  signatura de tots aquells documents que 
siguin necessaris per  a la formalització del present acord.   
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera  sessió de Ple 
que se celebri, als efectes previstos  en el dispositiu segon del punt 14 de 
l'acord plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  donada per 
la Regidora-Delegada de Sanitat i  Serveis Socials,  senyora Judith Ibánez 
Vives, pren la  paraula  la Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyora 
Iolanda  Piedra i Mañes, per solicitar que quan es disposi del resultat  de 
l'enquesta  se'ls  faci  arribar. Contesta  sobre  això  la senyora Ibáñez, que es 
preveu que estigui preparada pel mes de febrer, encara que en aquests 
moments es pot fer arribar el qüestinari. 
 
 Seguidament  pren el paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  preguntar quines  despeses suposa 
aquesta activitat  a  l'Ajuntament. Sobre  això  la  Regidora-Delegada  de  
Sanitat  i  Serveis Socials,  senyora  Judith  Ibáñez Vives,  explica  el  
procediment  i assenyala que l'enquesta a realitzar  l'elabora l'Institut  
d'Estudis Metropolitans, i el  conveni  servirà perquè  l'enquesta tingui valor 
legal, aportant  el  Servei Català de la Salut mitjans tècnics encara que no 
econòmics. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el  Regidor  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor Ignasi Riera i  Gassiot,  per  manifestar  que en la mesura en què ja va 
haver un equip  que va fer un treball similar per a la Corporació Metropolitana 



de  Barcelona,  seria interessant que  es  comparessin  les dades resultants 
d'aquesta enquesta amb l'esmentat treball. 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
         
 - Subscriure un Conveni de col.laboració amb  l'Entitat  MIJAC-ELS 
ESQUIROLS per portar a terme  el  programa "Aprendre jugant" al barri 
Almeda. 
 
 
 "Atès  que  la Llei 7/85 de  Bases de  Règim  Local  reconeix  les  
competències municipals en la  prestació  de serveis  socials i en la promoció i 
reinserció  social,  en concordança  amb la Llei 26/85 de Serveis Socials de  
Catalunya  i d'acord amb el Reglament Regulador de  l'activitat de  foment de 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  i  els seus  Organismes Autònoms, 
aprovat pel Ple Municipal el  26 de setembre de 1990 i publicat en el Butlletí 
Oficial de la Província núm. 270, del 10 de novembre del mateix any. 
 
 Atès  que  és  voluntat municipal  portar  a  terme projectes  de 
prevenció d'infància en els diferents  barris de la ciutat, mitjançant la 
realització de tallers i  activitats  de tota índole, adreçats a tots aquells  joves  
amb una  problemàtica  social conflictiva, realitzant  així  la integració 
paulatina d'aquests al medi, fomentant  l'execució d'aquesta a través de les 
entitats de caràcter privat. 
 
 La Regidora Delegada de Sanitat i Serveis  Socials,  atès  que  
l'adopció  del  present  acord  és   competència d'aquesta Comissió de Govern, 
en virtut de les  delegacions acordades  per aquest Ajuntament, en sessió 
plenària  celebrada el dia 30 de juliol de 1991, proposa a la Comissió de 
Govern l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Subscriure un Conveni de col.laboració amb l'Entitat 
MIJAC-ELS ESQUIROLS per portar a terme el programa "Aprendre jugant" al 
barri Almeda. 
 
 Segon.-  Aprovar la minuta del conveni  que  figura com a 
document annex al present acord. 
 
 Tercer.- Facultar  la Regidora Delegada de  Sanitat i Serveis 
Socials, Judith Ibàñez Vives, per a la  signatura de  tots aquells documents 



que siguin  necessaris per a  la formalització del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri, als efectes previstos en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  donada per 
la Regidora-Delegada de Sanitat i  Serveis Socials,  senyora Judith Ibánez 
Vives, pren la  paraula  el Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic 
Prieto  i Caballé,  per assenyalar que li sembla  excel.lent  aquesta línia  de  
resoldre els problemes municipals  a  través  de sistemes de col.laboració amb 
entitats ciutadanes.  
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 -  Aprovació  de les bases i  la  convocatòria  que hauran de regir els 
processos selectius interns per  cobrir interinament els llocs de treball d'oficial 
1r. jardiner  i oficial 1r. pintor de l'Area de Manteniment. 
 
 
 "Vist l'informe del Departament de Personal,  relatiu a la provisió 
temporal dels llocs de treballs que  per, diferents  raons  resten vacants a 
l'Area  de  Manteniment, així  com  el que disposa l'article 96  del  Reglament  
del Personal al servei de les Entitats Locals i d'altre  Normativa vigent. 
 
 Atès  que per raons de funcionament  es  convenient adoptar  
mesures  que permetin cobrir a la  major  brevetat possible  els  llocs  de 
treball d'Oficial  1ª  Jardiner  i Oficial 1ª Paleta. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació 
proposa a la Comissió  de  Govern l'adopció  del següent  
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar les bases i la  convocatòria  que hauran de regir 
els processos selectius interns per  cobrir interinament  els llocs de treball 
d'Oficial 1ª Jardiner  i Oficial 1ª Pintor de l'Area de Manteniment, que  
s'adjuntan i que tot seguit es relacionen: 
 



BASES 
 
 PRIMERA.  (OBJECTE).- L'objecte de la  convocatòria és la provisió 
interina dels llocs de treball d'Oficial  1ª Jardineria  i  Oficial  1ª Pintor, que  a  
l'actualitat  es troben vacants, fins que no es proveexin els mateixos a  la 
forma  reglamentariament establerta, mijantçant el  sistema de concurs-
oposició. 
 
 SEGONA.   (FORMA  DEL CONTRACTE) .-  Els  aspirants proposats 
pel Tribunal Qualificador se'ls farà un contracte de treball per servei 
determinat, a l'empar del que disposa l'article 15a de l'Estatut dels 
Treballadors i l'article  2 del  Reial Decret 2104/1984, de 21 de Novembre, 
restant  en  
 
suspens,  en reserva de la plaça, el contracte  de  treball que a l'actualitat està 
en vigor, d'acord amb el que preveu l'article 45 a) de l'Estatut dels 
Treballadors. 
 
 TERCERA. (REQUISITS PER PENDRE PART A LA 
CONVOCATORIA).-  Els  requisits per poder pendre part a  la  present 
convocatoria seran els següents: 
 
 a) Ser empleat d'aquest Ajuntament 
 b) Ocupar un lloc de treball de personal d'oficis 
 c) Estar en possesió del graduat Escolar o  
 Certificat d'Estudis primaris convalidable. 
 
 QUARTA.   (LLOC   I  TERMINI  DE   PRESENTACIO   DE 
SOL.LICITUTS).-  Els  interessats, hauran de  presentar  la seva  sol.licitud  al  
Registre  General  de   l'Ajuntament  durant  el termini de 3 dies hàbils a 
comptar des del  següent a la publicació de la convocatòria al tauler  
d'Anuncis  d'aquesta Corporació i hauran de fer constar que  reuneixen  totes i 
cadascuna de les condicions exigides  a  la base tercera. 
 
 CINQUENA.    (TRIBUNAL    QUALIFICADOR).-    Estarà constituit a 
la forma següent: 
 
President: El Tinent d'Alcalde de Règim Interior  i Governació 
 
Vocals:  El Cap d'Area de Manteniment o altre responsable de l'Area de 
Manteniment. 
 
         El Cap del Departament de Personal o funcionari  en qui delegui. 
 
         L'Encarregat General de la Brigada Municipal o altre encarregat. 



 
         Un membre designat pel Comité d'Empresa de la Brigada Municipal 
 
Secretari: El Secretari de la Corporació o el funcionari  en qui delegui. 
 
 SISENA. (CONTINGUT DEL PROCES SELECTIU).- El procès selectiu 
constarà de dues fases: 
 
 
FASE DE CONCURS: 
 
 Aquesta fase que no serà eliminatòria, es  valorarà els  mèrits  
acreditats pels interessats, d'acord  amb  els següent barem: 
 
Forma d'Ingrés: 
 
 - Per Oposició ...............      1    punt 
 - Per Concurs-oposició .......             0,75 punts 
 - Per Concurs ................         0,50 punts 
 
 Puntuació màxima .............    2    punts 
 
Per Serveis prestats: 
 
 - En qualitat de capataç ....     0,50 punts 
 - En qualitat d'Oficial 1ª ..       0,40  " 
 - En qualitat d'Oficial 2ª ..      0,30  " 
 - En qualitat d'Ajudant .....      0,20  " 
 - En qualitat de peó espec...     0,10  " 
 - En qualitat de peó ordin...     0,05  " 
 
 Puntació màxima .............      3 punts 
 
Altres merits: 
 
 El  Tribunal  valorarà de  forma  discrecional  els altres  mèrits  
acreditats  pels  aspirants  i no  valorats als apartats anteriors, així com 
l'informe emès a  l'efecte per part del Cap de l'Area de Manteniment. 
 
 Puntació màxima ..............     3 punts 
 
 
FASE D'OPOSICIO: 
 
 Aquesta   fase  consistirà  a  la  superació   dels següents  exercicis,  



tots ells de  caràcter  obligatori  i eliminatori: 
 
 Primer.-  Consistirà en respondre a un  qüestionari de preguntes 
relacionades amb el manteniment de la ciutat. 
 
 
 La  puntuació  d'aquest  exercici serà de  0  a  10 punts,  restant  
eliminat l'aspirant que  no  obtingui  una puntuació mínima de 5 punts. 
 
 Segon.-  Consistirà en resoldre un cas pràctic  que formularà  el  
Tribunal. La puntuació    d'aquest  exercici serà  de 0 a 10 punts, restant 
eliminat l'aspirant  que  no obtingui una puntuació mínima de 5 punts. 
 
 SETENA.-  (PROPOSTA  DE NOMENAMENT).-  El  Tribunal 
formularà proposta de nomenament a favor dels aspirants que hagin  superat 
tots els exercicis de la fase  d'oposició  i hagi  obtingut  la puntuació més alta, 
un cop  sumades  les puntuacions individuals de les dues fases. 
 
 VUITENA.-  (INCIDENCIES).-  El  no  previst  a  les presents bases, 
restarà regulat per les Bases Generals  per l'ingrés a aquesta Administració. 
 
 NOVENA.-  (ALTRES).- El resultat   d'aquest  procés  tindrà  una 
vigència d'un  any natural als  efectes de  que si  es  produeix  alguna vacant  
d'Oficial  1ª  Jardiner  i Oficial  1ª Pintor durant el mateix, el candidat que  
resti classificat  darrera  del proposat,  automàticament  se  li proposarà per 
cobrir la vacant. 
 
 Segon.-   Donar  compte del contingut  del  present acord al Ple 
Municipal a la propera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 3.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 



 - Decret núm. 1.312/94 de data 25 de març 
 
 
 "Vist que en data 7 de febrer de 1994 el funcionari de  carrera   Sr.  
José  Pérez Domínguez  ha  passat  a  la situació  administrativa  de jubilació 
voluntaria i  com  a conseqüència d'aixó resta vacant una plaça de subaltern. 
 
 Atès  que  el  dia 29 de novembre  de  1993  es  va celebrar  el 
concurs-oposició per proveir en propietat  una plaça de Subaltern i segons es 
desprèn de l'acta de  l'esmentat  concurs-oposició  hi ha aspirants que  van  
aprovar totes les proves però que no van poder ser propossats donat que en 
aquell moment no hi havien més places vacants. 
 
 Atès que els dos primers candidats, Sr. René Alberto Martínez Jara i 
Sr. David Francisco Medina Cobo, van ser nomenats funcionaris de carrera 
mitjançant el Decret  d'Alcaldia núm. 4702/93, de data 31 de desembre de 
1993. 
 
 Atés  que el Sr. Manuel Huertas Martínez va  quedar classificat en 
tercer lloc en l'esmentat procés  sel.lectiu i  donat  que  reuneix tots els  
requisits  necessaris  per ocupar l'esmentada plaça. 
 
 Atès  el que disposa l'Ordre Ministerial de  28  de febrer  de 1986 i 
la Resolució de la Direcció  General  del Ministeri  d'Administració Territorial, 
en relació  al  que estableix  l'article 298 de la Llei 8/1987, de 15  d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 En ús de les atribucions que en confereix l'article 21 G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.-  Nomenar funcionari interí al  Sr.  Manuel Huertas  
Martínez, amb efectes del dia 7 de març  de  1994, perquè cobreixi una plaça 
vacant de sulbaltern i fins  tant no  es  revoqui  com  a  conseqüència  de  la   
provisssió definitiva  en la forma relgamentària establerta o bé  desapareguin 
les raons que motiven el present nomenament. 
 
 Segon.-  Assignar-li la denominació,  descripció  i retribucions  
fixades  en el vigent Catàleg  de  Llocs  de Treball d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució  a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal a  la primera sessió que se celebri." 
 
 



         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 1.388/94 de data 31 de març 
 
 
 "Vist que el dia 9 de febrer de 1994 es va celebrar el procès selectiu 
a fi de cobrir, temporalment, una  plaça de Tècnic d'Administració General. 
 
 Atès  que  el  Tribunal que  va  jutjar  l'esmentat procès  va  
proposar  que es nomenes a  la  funcionària  de carrera  Sra. Nuria Alvarez 
Fustes a fi de cobrir la  plaça objecte de la convocatòria. 
 
 Atès que l'esmentada funcionària ocupa una plaça de Tècnic  de  
Grau Mitg, Inspector Tributari, la  qual  resta vacant. 
 
 Atès  que  es  necessari poder cobrir  el  lloc  de treball a fi de 
garantir el normal funcionament del  Departament de Gestió Tributària. 
 
 Atès el que es disposa l'Ordre Ministerial de 28 de febrer  de  1986 i 
l'article 298 de la Llei  8/1987  de  15 d'abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l'article 21 G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.-  Declarar  raons  d'urgències  per  cobrir interinament  el  
lloc de treball de Tècnic de  Grau  Mitg d'Administració General, Inspector 
Tributari, del  Departament d'Inspecció Tributària. 
 
 Segon.-  Nomenar  funcionària interina  a  la  SRA. GEMMA  
RODRIGUEZ FLORES amb efectes del dia 31 de  març  de 1994 perquè 
cobreixi el lloc de treball esmentat en el punt anterior  i  fins no es revoqui 
com a  conseqüència  de  la cobertura   definitiva   de   la   plaça   en   la    
forma reglamentàriament  establerta, o bé desapareguin les  raons que 
motiven el present nomenament. 
 
 Tercer.-  Adscriure a la funcionària interina  Sra. Gemma   
Rodríguez  Flores  al  Departament   de   Inspecció Tributària com a Inspector 
Tributàri. 
 
 Quart.-  Donar compte de la present resolució a  la Comissió  de 



Govern i al Ple Municipal d'aquest  Ajuntament en la primera sessió que se 
celebri. 
 
 Cinquè.-  Publicar  el  present  nomenament  en  el Butlletí  Oficial  
de  la Província així com  en  el  Diari Oficial de la Generalitat." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  donada  pel  
President-Delegat  de  la  Comissió  Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal  de  CiU, senyor Antoni Recort i  García,  per  a preguntar   si  
la  tècnica  senyora  Isabel  Vilalta   no treballava  en Gestió Tributària, 
manifestant al  respecte el  senyor  Balmón que efectivament  treballava  en  
Gestió Tributària,  però  que  la plaça que va  quedar  vacant  és l'altra, perquè 
va haver un moviment previ.   
  
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 1.389/94 de data 31 de març 
 
 
 "Vista  l'acta del Tribunal que va jutjar  el  concurs-oposició,  de 
promoció interna, celebrat el dia  1  de desembre de 1993, per proveir nou 
places de Tècnic Auxiliar d'Educador  Infantil  vacants a la  Plantilla  Orgànica  
de Funcionaris incloses dintre de l'Oferta Pública  d'Ocupació d'aquest 
Ajuntament per l'exercici 1993. 
 Vista la documentació presentada per les candidates proposades  
pel  Tribunal que va jutjar  l'esmentat  procès selectiu. 
 
 Vist així mateix l'informe emès pel Departament  de Personal. 
 
 Fent  ús  de  les  atribucions  que  em   confereix l'article 21 de la 
LLei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.-  Nomenar  perquè ocupin  en  propietat  la plaça de Tècnic 
Auxiliar d'Administració Especial, Educador Infantil, a les candidates que tot 
seguit es relacionen: 
 
 - Rosa María Lerín Molina 
 - Emma Rivé Martínez 
 - Josefa Orive Bon 



 - María del Carmen Cols Clotet 
 - Rosa Praderas Roca 
 - Rosa María Gil Ausina 
 - María Dolores Alonso Joyas 
 
 Segon.- Concedir a les candidates esmentades en  el punt  anterior  
un termini de trenta dies  naturals  perquè prenguin  possessió dels respectius 
carrecs de  conformitat amb el que disposa la Normativa vigent. 
 
 Tercer.-  Deixar  desertes dues  places  de  Tècnic Auxiliar  
d'Administració Especial, Educador Infantil,  per que les candidates no poden 
acreditar el nivell de  titolació per  proveir una plaça del Grup C. 
 
 Quart.-  Publicar els esmentats nomenaments  en  el Butlletí  
Oficial de la Província i en el Diari Oficial  de la Generalitat. 
 
 Cinquè.-  Donar compte del contingut de la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en  la primera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 - Decret núm. 1.750/94 de data 26 d'abril 
 
 
 "Vist  el   Reial  Decret número  646/1994,  de  15 d'abril pel que es 
convoca eleccions de Diputats al  Parlament  Europeo, a celebrar el dia 12 de 
juny  d'enguany,   i atès  que,  en conformitat amb l'article 56.1  de  la  Llei 
Orgànica  5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral  General,  en la seva 
redacció actual, aquest  Ajuntament,  dins dels  set dies següents a la 
convocatòria, està  obligat  a comunicar  a  la Junta Electoral de Zona  els  
emplaçaments disponibles  per  la col.locació gratuïta  de  cartells,  a efectes  
de  la  celebració  de  la  corresponent  campanya electoral  per  part  dels  
diferents  candidats,  partits, federacions,  coalicions o agrupacions que es  
presenten  a les Eleccions. 
 
 Per  tot  això  aquesta  Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions  que 
legalment tinc conferides, i  als  efectes previstos en els articles 55 i 56 de la 
Llei esmentada, 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.-  Reservar,  com a llocs especials  per  la col.locació  
gratuïta  de  cartells  corresponents  a   la campanya electoral  relativa  a les 
Eleccions de  Diputats al  Parlament Europeo, convocades mitjançant  Reial  



Decret 646/1994, de 15 d'abril, els següents:  
 
EMPLAÇAMENTS                      LLOCS          SUPERFICIE   
 
Mn. J.Verdaguer, núm. 45             1              24 m2. 
Mn. J.Verdaguer, núm. 59-61         1              24 m2. 
Mn. J.Verdaguer/Verge del Pilar     1              24 m2. 
Monturiol/Rubió i Ors                1              24 m2. 
Monturiol, núm. 14                   1              24 m2. 
Francesc Layret, núm. 15             1              24 m2. 
Riereta, núm. 21                     1              24 m2. 
Josep Cuxart/Carret.Esplugues       1              24 m2. 
Avgda.S.Allende (façana CP.Jacint 
Verdaguer)                            2    (c/un) 24 m2. 
Fresno/Avgda. S. Allende             1              24 m2. 
Ronda Cerezo/c/.Cerezo (MONTESA)    1              24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Ciprés             1              24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Camelias          1              24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Avga.S.Ildefons   1              24 m2.  
 
     
 Segon.-  Comunicar  el present Decret  a  la  Junta  Electoral  de 
Zona, mitjançant  certificació  acreditativa del  mateix, i elevar-lo al Ple 
d'aquest Ajuntament  en  la primera sessió que se celebri per la seva deguda 
ratificació." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 - Decret núm. 1.792/94 de data 27 d'abril 
 
 
 "Vist  el Reial Decret número 646/1994, de 15  d'abril pel que es 
convoca eleccions de Diputats al  Parlament Europeu,  a celebrar el dia 12 de 
juny d'enguany,   i  atès que   en conformitat amb l'article 57 de la  Llei  
Orgànica 5/1985,  de 19 de juny, del Règim Electoral General, en  la seva 
redacció actual, aquest Ajuntament, dins dels deu dies següents a la 
convocatòria,  està obligat a comunicar a  la Junta  Electoral  de  Zona  els  
locals  oficials  i  llocs públics  que  es  reserven per a  la  realització  gratuïta 
d'actes  de  campanya electoral, per  part  dels  diferents candidats,  partits, 
federacions, coalicions o  agrupacions que es presenten a les Eleccions. 



 
 Per  tot  això  aquesta  Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions  que 
legalment tinc conferides, i  als  efectes previstos en els articles 55 i 57 de la 
Llei esmentada, 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.-  Reservar  com a locals oficials  i  llocs públics  d'ús gratuït 
per la celebració d'actes de la  campanya  electoral  relativa a les Eleccions de  
Diputats  al Parlament  Europeu,  convocades  mitjançant  Reial   Decret 
646/1994 de 15 d'abril, els següents: 
 
COL.LEGIS PUBLICS 
 
SANT ILDEFONS 
Avgda. Sant Ildefons, núm. 24 
 
VERGE DE MONTSERRAT 
C/. Garrofer, s/núm. 
 
TORRAS I BAGES 
c/. Joan Fernàndez, s/núm. 
 
PIUS XII 
c/. Pius XIIè, s/núm. 
 
FONTSANTA 
c/. Terra Alta, s/núm. 
 
ANTONI GAUDI 
c/. Arquitecte  Calçada, s/núm. 
 
L'ARENY 
c/. Sant Lluis, s/núm. 
 
 Cada  escola té una pista o pati amb una  capacitat per unes 300 
persones. 
 
 Romandran  disponibles tots els  dies laborables  a partir de les 18 
hores, de dilluns a divendres. 
 
 
LOCALS PERTANYENTS A L'AJUNTAMENT 
 
- CENTRE CIVIC 



 
Carrer Gerdera, s/núm. 
Capacitat per 300 persones - Sala d'Actes. 
 
 LLIURE: dilluns i divendres   
 
LOCALS DE PROPIETAT PRIVADA 
 
- PATRONAT CULTURAL RECREATIU 
 
Carrer Mossén Cinto Verdaguer/Sant Isidre 
 
LLIURE:  Del 27 al 31 de maig i els dies 1,6,7,8,9,i 10  de juny, dilluns, 
dimecres i divendres de 18 a 20,30 hores. 
 
OCUPAT: els dies 2,3,4 i 5 de juny. 
 
 
- ORFEO CATALONIA 
 
Carrer Torras i Bages, s/núm. 
 
LLIURE:  Del 27 de maig   al 10 de juny,  ambdós  inclosos,   dimecres, dijous, 
dissabtes i diumenges. 
 
OCUPAT: dilluns, dimarts i divendres. 
 
LLOCS OBERTS 
 
Plaça Gandesa 
Plaça Lluis Companys 
Plaça Pallars 
Plaça Josep Tarradellas 
 
 Segon.-  Comunicar  el present Decret  a  la  Junta Electoral  de 
Zona, mitjançant  certificació  acreditativa del  mateix, i elevar-lo al Ple 
d'aquest Ajuntament  en  la primera sessió que se celebri per la seva deguda  
ratificació." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 



 
 - Decret núm. 1996/94 de data 10 de maig 
 
 
 "En  conformitat al que disposa l'article 26 de  la Llei  Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, Reguladora del  Règim Electoral General, i havent 
sigut aprovada la  convocatòria d'Eleccions  de Diputats al Parlament Europeu 
a través  del Reial Decret número 646/1994, de 15 d'abril,  és  necessari 
procedir  a la designació, per sorteig públic, dels  Presidents i dels Vocals que  
han de formar les Meses Electorals corresponents, entre la totalitat de les 
persones  censades  en cada secció. 
 
 Atès  que si bé la competència per a la  designació d'aquestes,   
segons  acord  interpretatiu  de   la   Junta Electoral Central, entre altres, de 
24 de setembre de 1991, correspon   al   Ple   d'aquest   Ajuntament,   davant   
la impossibilitat  de convocatòria d'un ple dins  del  termini establert per la 
Llei per a la realització d'aquest tràmit, és  necessari  procedir  a  la  
convocatòria  del   sorteig  
mitjançant   Decret   d'aquesta   Alcaldia,   a   ratificar posteriorment pel Ple 
per raons d'urgència. 
 
 Per  tot  això, aquesta Alcaldia, d'acord  amb  les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Convocar sorteig públic per a la  designació dels 
Presidents i dels Vocals, titulars i suplents, que han de constituir les Meses 
Electorals per a les  Eleccions de Diputats al Parlament Europeu que tindran 
lloc el dia 12 de juny d'enguany. 
 
 L'esmentat  sorteig públic tindrà lloc en  la  Casa Consistorial el 
proper dia 12 de maig a les 12 hores. 
 
 Segon.-  Constituir  una  Comissió  específica  per portar  a terme 
l'esmentat sorteig, que, actuant en  nom  i representació  de  l'Ajuntament,  
estarà  integrada   pels membres següents: 
 
 PRESIDENT:     Antonio Balmón Arévalo 
         Regidor  de l'Area de Governació i  Règim  Interior.  
 
 VOCALS:           Francisco Saez Ortuño 
                     Cap del Departament d'Informàtica 
 
                     Justino Garrido Rodriguez 



                     Cap de la Unitat d'Estadística. 
 
 
 SECRETARIA:  Carmen Alonso Higuera 
         Secretària  General de l'Ajuntament. 
 
 
 Tercer.-  L'esmentada Comissió tindrà com a  funció específica  la  
de procedir a la celebració del  sorteig  i vetllar perquè els actes de designació 
dels membres de  les Meses  Electorals es portin a terme en conformitat  amb  
el que disposa la legislació electoral. 
 
 Quart.-  Comunicar  el  present acord  a  la  Junta Electoral  de  
Zona  i donar difussió  del  seu  contingut, mitjançant  la  seva exposició en el  
Tauler  d'Anuncis  de l'Ajuntament. 
 
 Cinquè.-  Donar  compte del present  Decret  en  la pròxima  sessió  
plenària  que se celebri, per  a  la  seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.038/94 de data 12 de maig 
 
 
 "Aquesta  Alcaldia,  mitjançant Decret de  data  10 dels  corrents, 
número 1996/94, va convocar sorteig  públic per a la designació dels 
Presidents i dels Vocals, titulars i suplents, que han de constituir les Meses 
Electorals  per a  les Eleccions de Diputats al Parlament Europeu que  tindran 
lloc el pròxim dia 12 de juny. 
 
 Atès  que  s'ha sofert un error de  transcripció  a l'assenyalar  com  
a data del sorteig el pròxim dia  12  de maig a les 12 hores. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposa 
l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del procediment administratiu comú,  
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar l'error de transcripció  sofert en  el Decret 
d'aquesta Alcaldia núm.  1996/1994, de 10  de maig,  en  el  sentit 



d'assenyalar que  el  sorteig  públic tindrà  lloc en aquesta Casa Consistorial el 
proper dia  18 de maig a les 12 hores. 
 
 Segon.-   Comunicar  el present acord  a  la  Junta Electoral  de  
Zona i donar difussió  del  seu  contingut, mitjançant  la  seva exposició en el  
Tauler  d'Anuncis  de l'Ajuntament. 
 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la pròxima  sessió  
plenària  que se celebri, per  a  la  seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 - Decret núm. 2.150/94 de data 19 de maig 
 
 
 "Vist que en l'actualitat es trova vacant  accidentalment  un  lloc de 
treball d'administratiu en  el  Departament  de Personal, com a conseqüència 
de l'adscripció  en comissió  de serveis del funcionari de carrera Juan  Manuel 
Fernández Ayllón al càrrec de Director de Mercat. 
 
 Atès,  que  per  raons organitzatives  es  del  tot necessari cobrir 
aquesta vacant sobrevinguda.  
 
 Atesa  l'urgència  de  cobrir  l'esmentat  lloc  de treball per poder 
garantir el normal funcionament de  l'esmentat lloc de treball. 
 
 Atès, que del darrer procès  selectius no  existeix en l'actualitat cap 
candidat aprovat que no ocupi plaça  en la plantilla. 
 
 Atès,  que Na Eulalia Plaza Cristobal,  va  prestar serveis  en  
l'Institut  Municipal  d'Esports,  durant  el període comprès entre l'1 de març 
al 31 d'agost de 1993  a plena satisfacció dels seus responsables. 
 
 Atès,  que els articles 59.3 i 97 del Reglament del Personal  al  
Servei de les Entitats Locals,  estableix  la facultat de nomenar personal interí 
en cas de substitucions  de personal amb dret a reserva de plaça o 
sobrevingudes. 
 
 Atès, així mateix, el que disposa l'article 98  del Reglament  del 
Personal al Servei de les  Entitats  Locals, sobre  la posibilitat de nomenar 
personal interí per  raons d'urgència,  sense  observar el trámit de  la  



convocatòria pública. 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions que li 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril, 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionària interina, amb  efectes 2  de maig de 
1994, a la Sra. EULALIA PLAZA CRISTOBAL,  per cobrir una  plaça 
d'Administració General, vacant de  forma temporal  com  a conseqüència de 
la  comissió  de  serveis atorgada  al funcionari de carrera Juan   Manuel  
Fernández Ayllón, i fins tant no finalitzi el procés selectiu per  la provissió de 
places incloses en l'Oferta Pública d'Ocupació de 1994.  
 
 Segon.-  Donar compte de la presente  resolució  al Ple Municipal, 
per la seva ratificació. 
 
 Tercer.- Publicar la present resolució en el  Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat, de conformitat amb el que es preveu 
en la  normativa assenyalada en la part expositiva de la present resolució."  
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  Decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 
 4 .- Aprovació modificació Plantilla de Personal de l'Ajuntament  
de l'exercici 1994 i Organigrama  de  funcionament de l'Area de 
Manteniment. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la proposta de modificació de la  plantilla de  personal  
d'aquesta  Corporació  de  l'exercici  1.994, formulada  pel Departament de 
Personal als efectes  adequar l'estructura del servei que presta l'Area de 
Manteniment  a les  noves necessitats funcionals que ha d'assolir i  a  fi també 



de regularitzar determinades situacions sobrevingudes  durant el present 
exercici. 
 
 Atès, que la proposta que es formula preten  racionalitzar la 
plantilla de personal, dotant-la dels  recursos humans  necessaris  perquè el 
servei que presta  l'Area  de Manteniment  pugui dur a terme la seva  funció,  
realitzant les  corresponents   reconversions  i  amortitzacions    de places que 
restan degudament justificades en la memòria que consta en l'expedient 
administratiu. 
 
 Atès, que aquesta modificació s'ha d'incorporar  en l'Organigrama 
de l'Area de Manteniment, perquè és en la que es  produeix  l'incidència, no 
així en  altres,  perquè  no afecta a llocs de treball, 
    
 Atès,  que  la  proposta no  representa  cap  tipus d'increment  de 
costos del capítol I del vigent  Pressupost Ordinari, 
 
 Atès,  que  la Corporació pot  adoptar  l'acord  de modificar  la  
plantilla  de personal, a  l'empar  del  que disposa  l'article 27 del Reglament 
del Personal al  Servei de les Entitats Locals, 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar les  modificacions en la Plantilla del  Personal 
d'aquesta Corporació de l'exercici 1.994  que tot seguit s'indiquen així com el 
document Annex I "Plantilla  de Personal" que recull les mateixes i que forma  
part del  present acord, de conformitat amb el que es preveu  en els  articles 
25 , 26  i 27 del Reglament del  Personal  al Servei  de  les Entitats Locals i 
l'article 126  del  Reial Decret Legislatiu 781/86 de 18 d'abril: 
 
 PERSONAL FUNCIONARI: 
 
 1.1.-  Amortització  de les  següents  places,  per jubilació del seus 
titulars: 
  
NOMBRE 
PLACES  DENOMINACIO                                      GRUP 
 
   Sots-escala de Serveis Especials 
  
  2      Operaries de neteja                                E 
   



 1.2.- Reconversió de les següents places: 
  
NOMBRE 
PLACES  DENOMINACIO                                      GRUP                   
 
 Sots-escala de Serveis Especials 
  
   1     Auxiliar de Serveis, especialitat arxivistica, 
 mecanografia i tramitació administrativa, amb      D 
 efectes 4 d'agost de 1994. 
 
  
 Per la de: 
 
   Escala d'Administració General 
  
 
   1     Auxiliar d'Administració General                   D 
 
------------------------------------------------------------ 
 
 Subescala de Serveis Especials 
  
  
   2     Auxiliars de Serveis Especials especialitat       
         Educadors infantils.                                D                                             
  
 Per les de: 
 
 Subescala Técnic d'Administració Especial 
  
 
   2     Técnic Auxiliar, especialitat Educador Infantil    C 
 
---------------------------------------------------------- 
 
 Subescala de Serveis Especials 
  
 
 c) Oficis 
 
  1      Oficial 1a. Cerraller                              D 
 
 Per la de: 
 



 Subescala de Serveis Especials 
  
 
 c) Oficis 
 
  1      Oficial 2a. Cerraller                              D 
 
 
PERSONAL LABORAL: 
 
 1.1.-  Amortització  de les  següents  places,  per jubilació dels seus 
titulars: 
  
NOMBRE 
PLACES         DENOMINACIO                                   
 
   Personal d'oficis.- 
 
   1 Capataç 
 

1 Oficial 2a. Jardiner 
2  

   
 1.2.- Reconversió de les següents places: 
  
NOMBRE 
PLACES         DENOMINACIO                                                      
 
             
  1             Encarregat General 
 
  1             Oficial 2a. Jardiner 
 
  2             Oficial 1a Conductor 
 
  Per les de: 
 

5 Ajudants i peons 
 

 Segon.- Declarar a extingir una plaça d'auxiliar de Serveis,  
especialitat mecanografia, arxivística i  tramitació administrativa de la 
Subescala de Serveis  Especials, amb efectes del dia 4 d'agost de 1994. 
 
 Tercer.- Incorporar les modificacions  aprovades en l'Organigrama 
de funcionament de l'Area de Manteniment, que s'adjunta i forma part 



integrant del present acord." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo, pren la paraula el Portaveu del  
Grup  Municipal  d'IC,  senyor  Frederic Prieto i  Caballé,  per  a preguntar  si  
la  supressió  de  plaçes  de  personal  de comandament,  i  la seva substitució 
per  peons  no  desestructura  la Brigada, contestant sobre això  el  President-
Delegat  de  la  Comissió Informativa de  l'Area  de  Règim Interior  i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo,  que no, perquè cada una de les 
branques en què s'estructura  la Brigada té un encarregat, i per tant la plaça  
d'encarregat general,  havent  un cap d'aquesta naturalesa,  no  té  cap sentit. 
    
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 
 5.- Aprovació modificació Oferta  Pública  d'Ocupació de 
l'Ajuntament, corresponent a l'exercici 1994. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la proposta presentada pel  Departament  de Personal  
relativa a les places vacants que  es  produeixen devant  de  la proposta de 
modificació de la  Plantilla  de Personal d'aquest Ajuntament corresponent a 
l'exercici 1994 emparada per raons d'organització, funcionament i  racionalitat 
de la mateixa. 
 
 Atès que la mateixa comporta l'exclusió de la plaça d'Oficial  
Conductor, motivada per la seva  reconversió  en una altre de peó, i la inclusió 
de les places d'Oficial  1ª Pintor  i  sis de Peó Ordinari, motivat  per  la  
jubilació anticipada  d'un  empleat  així  com  la  reconversió   de 
determinades places. 
 
 Atès  que  la present proposta  de  modificació  de l'Oferta  Pública  
d'Ocupació,  està emparada  pel  que  es disposa  en  l'article 60 del Reglament  
del  Personal  al Servei de les Entitats Locals. 
 



 El  President de la Comissió Informativa  de  Régim Interior  i 
Governació, proposa al Ple Municipal  l'adopció del següent, 
 
 

ACORD 
 
 Unic.-  Aprovar la modificació de l'Oferta  Pública d'Ocupació  
d'aquesta Corporació per l'exercici 1994,  d'acord amb el contingut assenyalat 
en la part expositiva  del present  acord i de conformitat amb el que  
s'estableix  en l'article  60 del Reglament del Personal al Servei  de  les Entitats 
Locals, restan fixada  de la següent forma:  
 
A) FUNCIONARIS DE CARRERA 
 
 
Grup                                                             Nombre 
Llei        Clasificació                  Denominació                de   
30/84                                                              places 
      
 Escala Admón. General:                                         
                                                                    
  A   Sots-escala Tec. Superior Tècnic d'Adm. General (*)         1     
      Escala Admón. General:                                         
                                                                      
  D   Sots-escala Auxiliar      Auxiliar Administració General   2    
                                                                    
      Escala Admón. Especial:      
      Sots-escala Tènica                                             
  A   Tècnic Superior            Advocat                            1    
  A   Tècnic Superior           Arquitecte Superior               1    
  B   Tècnic Mitg                Tècnic de Gestió Cadastral        1                                   
 (*) Promoció Interna.                      
 
 El  Sistema  de Selecció per a totes les places será  per  Concurs-
Oposició. 
 
 
B) PERSONAL DE REGIM LABORAL   
 
 
                                                                        Nombre 
Nivell de Titulació                Clasificació i denominació       de   
                  places 
                                                               
Graduat Escolar o títol FP 1er   



grau                               Oficial 1ª Pintor (*)     1    
Graduat Escolar o títol FP 1er    Oficial 1ª Paleta (*)             1    
grau                                                                 
Graduat Escolar o títol FP 1er    Oficial 1ª Jardiner (*)          1    
grau 
Graduat Escolar o títol FP  
1er grau                              Ofic. 2ª Magatzem (*)            1    
F.P. 2ón. grau o equivalent en                                        
Treballs Socials                   Educador de Carrer               2    
                                                                     
Certificat d'escolaritat          Peons Ordinaris                  6    
 
(*) Promoció Interna. 
 
 El  sistema  de selecció per a totes les places  serà  per Concurs-
Oposició." 
 
 
  Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 6.-  Aprovació  del Plec de Condicions  que  ha  de regir la 
concessió administrativa de 2 espais a  l'interior del   mercat   Municipal  
de  Sant  Ildefons,  per   a   la instal.lació de dos caixers automàtics. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  iniciat  per a  procedir  a  la contractació,  
mitjançant subhasta per l'adjudicació de  la concessió  administrativa de dos 
espais en  l'interior  del Mercat  Municipal  Sant Ildefons per la instalació  de  
dos caixers automàtics. 
 
 Vist el Plec de Condicions Econòmic-Administratives redactats a 
l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Cap  del Departament 
d'Activitats i Ordenances, Cap del  Departament de Contractació-Patrimoni 
visat per la Secretària General i la Intervenció General. 
 



 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar els Plecs de Condicions  Econòmic-
Administratives   que   han  de  regir   la   contractació, mitjançant   subhasta,  
per l'adjudicació de  la  concessió administrativa  de  dos  espais en  l'interior  
del  Mercat Municipal  Sant Ildefons per la instalació de  dos  caixers 
automàtics. 
 
 Segon.-  Sotmetre els esmentats Plecs  a  exposició pública  per un 
termini de 30 dies, mitjançant la  inserció dels  corresponents anuncis en el 
tauler d'anuncis i en  el Butlletí  Oficial de la Província, als efectes  de  
presentació de reclamacions i al.legacions. 
 
 Tercer.- Aprovar la convocatòria de subhasta per  a l'adjudicació de 
la concessió administrativa esmentada. 
 
 Quart.-  Anunciar la licitació al Butlletí  Oficial de la Província, i 
Diari Oficial de la Generalitat  d'acord amb  lo  previst per l'article 274 de la 
Llei  8/87  de  15 d'abril  Municipal  i de Règim Local de Catalunya  i  altre 
legislació concordant."  
 
        
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 7.-  Aprovació del Plec de Condicions  del  concurs per a la 
contractació del servei de vigilància i  seguretat privada als mercats 
Municipals i Parc de Can Mercader. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  iniciat  per a  procedir  a  la contractació 
mitjançant concurs de la prestació del servei, sense  armes,  mitjançant 
empreses d'aquest  caràcter,  per atendre  la  vigilància  del Parc de  Can  



Mercader  i  els Mercats Municipals d'aquesta ciutat. 
 
 Vist el Ple de Condicions  Econòmic-Administratives i Tècniques 
redactat a l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Cap  del Departament de 
Contractació-Patrimoni visat per la  Secretària General i la Intervenció 
General. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar el Plec de  Condicions  Econòmic-Administratiu i 
Tècniques que ha de regir la  contractació, mitjançant   concurs,  de la 
prestació, sense  armes,  dels serveis  de  vigilància  i  seguretat  privada,  
mitjançant empreses  d'aquest caràcter, per atendre la vigilància  del Parc de 
Can Mercader i els Mercats Municipals. 
 
 Segon.-  Convocar  concurs per a  l'adjudicació  de l'esmentat 
servei, de conformitat amb l'article 271.3 de la Llei  8/1987 de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim  Local  de Catalunya. 
 
 Tercer.- Exposar el públic el Plec de Condicions  i així  mateix  
donar publicitat a  la  licitació  mitjançant anuncis  en  els  Butlletins Oficials  
de  l'Estat,  de  la  Provícia i Diari Oficial de la Generalitat, de  conformitat 
amb  allò  que disposen els articles 270 i 274 de  la  Llei 8/1987  de  15  
d'abril,  Municipal i  de  Règim  Local  de Catalunya." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  pren  la paraula  el  Portaveu  
del  Grup Municipal  d'IC,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar 
que el seu grup sempre s'ha manifestat  contrari a  aquest tipus d'encàrrecs 
privats de vigilància de  llocs públics,  per  la  qual  cosa,  i  tenint  en  compte  
que l'aprovació del plec de condicions pressuposa la  voluntat de contractar, 
votaran en contra.    
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en  contra  dels regidors del Grup 
Municipal  d'IC,  senyor Frederic  Prieto  i Caballé, senyor Miquel Martí i  Solé  
i senyor Ignasi Riera i Gassiot. 
 



 
 
         
 8.-  Aprovació de la desafectació al servei  públic de dues aules 
del col.legi públic Abat Oliva i aprovació de la  minuta del conveni relatiu 
a les condicions  de  cessió d'ús d'aquestes aules a l'Associació de Pares 
d'Alumnes per a prestar el servei de l'Escola Bressol Edelweis. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 "Vista  la Resolució del Delegat Territorial  d'Ensenyament   del Baix 
Llobregat de data 25 d'abril de  1994, per la qual s'autoritzaba la desafectació 
al servei  educatiu depenent de la Generalitat de Catalunya, de dues  aules de  
la planta primera de l'edifici principal  del  Col.legi Públic Abat Oliba. 
 
 Atès  que  l'Associació  de  Pares  d'Alumnes   del col.legi  públic  
Abat  Oliba,entitat  sense  finalitat  de lucre,  va  assumir  des del  curs  
escolar  1992/1993,  la titularitat de la Llar d'Infants Edelweis per cessió de  
la Parroquia de Santa Maria de Cornellà, anterior titular, per tal  de  puguer  
donar  continuitat  als  serveis  d'Escola Bressol  a l'Escola Abat Oliba de 
Cornellà, i  que  aquesta activitat  es  desenvolupava provisionalment   a  les  
dues aules  esmentades, que no eran utilitzades per l'escola,  i respecte de les 
quals ha recaigut la Resolució de  desafectació. 
 
 A  la  vista  de l'exposat i amb  la  finalitat  de regularitzar la 
situació existent, aquesta Comissió proposa  al Ple de l'Ajuntament l'adopció 
dels següents : 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar la desafectació al servei  públic escolar  
dependent de la Generalitat de Catalunya, de  dues aules  situades a la planta 
primera de l'edifici  principal  del Col.legi Públic Abat Oliba. 
 
 Segon.- Aprovar la minuta del conveni que s'adjunta i que forma 
part integrant del present acord, a formalitzar entre  aquest  Ajuntament  i  
l'Associació  de  Pares   del Col.legi Públic Abat Oliba, relatiu  a la cessió de 
l'ús al  seu  favor  de  les dues aules esmentades  per  prestar  el servei de 
l'Escola Bressol Edelweis. 
 
 Tecer.-  Facultar  al senyor Alcalde  senyor  Josep Montilla 
Aguilera, per a la firma de l'esmentat conveni  de cessió." 
 
         



         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal  d'IC, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per preguntar  si això  no  
planteja  problemes, ja que al  Parlament  es  va aprovar  la normativa 
d'aquests centres de cara a  l'aplicació  de  la LOGSE, i en aquell moment es 
parlava  que  la problació escolar de poca edat era escasa, per la qual cosa es  
demanava  l'adaptació dels centres per  destinar-los  a estudiants  de  cursos 
superiors, motiu pel  qual  pregunta quin  període  té la desafecció, contestant 
sobre  això  el President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  de 
Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que precisament 
aquest acord va en aquesta línia. 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula el Regidor  del Grup  
Municipal d'IC, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per  a preguntar  com anirà la 
línia pedagògica del centre i  contesta la Regidora-Delegada d'Ensenyament, 
senyora Cristina Gasull  Martínez, que precisament aquest assumpte ja es  va 
tenir en compte, i s'ha garantitzat que no quedi hipotecada la línia pedagògica, 
per la qual cosa està previst que,  en la mesura en què el barri està creixent i 
pot haver demanda en  el  futur, es mantindran tots  els  nivells  d'educació 
actuals,  depenent la línia pedagògica de  l'Intitut  Municipal  d'Educació.  Tot  
això sens perjudici  de  què  les persones  que porten l'escola bressol treballen  
en  equip amb la resta de l'equip infantil del col.legi. 
 
 Finalment  pren  de nou la paraula el  Regidor  del Grup  Municipal  
d'IC, senyor Ignasi Riera i  Gassiot,  per preguntar  de  quina administració  
cobren,  contestant  la senyora Gasull, que de l'Ajuntament. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 9.- Declarar l'obra nova de l'edifici de l'Auditori que forma part 
del projecte denominat "Centre de Serveis  a les empreses" i adscriure les 
edificacions i terreny envoltants a PRECSA. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "En  virtut d'escriptura pública de  reparcel.lació formalitzada  
davant  el Notari, senyor Eduardo  G.  Duarte Acha, el 20 de maig de 1987, 



aquest Ajuntament va  adquirir la  propietat  del  terreny situat  al  Polígon  
Industrial Almeda, a l'illa configurada pels carrers Albert  Einstein, Tirso  de  
Molina, Avgda. de la Fama i  Avgda  Maresme,  de superfície  49.253  m2,  
figurant inscrit al  seu  nom  al Registre de la Propietat d'Hospitalet de 
Llobregat, tom  i llibre 435, foli 90, finca 34.570. 
 
 Sobre  l'esmentat  terreny va aprovar-se el  21  de març de 1991 el 
projecte d'obra ordinària denominat "Centre de  Serveis  a  les Empreses", 
constituït  per  tres  parts clarament diferenciades: Pavelló Firal, Viver 
d'Empreses i Auditori. 
 
 Mitjançant acord plenari de 29 de setembre de  1993 es  va decidir 
l'adscripció a PRECSA dels edificis  Pavelló  Firal  i Viver d'Empreses i 
estimant l'oportunitat  de  fer adscripció  a  Precsa no solament dels  
esmentats  edificis sinó  de  la finca que figura grafiada en plànol  annex  de 
superfície 27.092 m2, de la que 26.086 m2 tenen l'ús tècnic administratiu  i 
1.006 m2 l'ús hoteler-recreatiu, així  com declarar l'obra nova de l'edifici de 
l'Auditori  conjuntament amb la dels edificis Pavelló Firal i Viver d'Empresas. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adscriure a la Societat Municipal  Promoció  Econòmica  
de Cornellà Societat Anònima  (PRECSA)  els 27.092  m2  de superfície que 
figuren  grafiats  en  plànol annex  i  que a aquests efectes se segreguen  de  la  
total finca registral número  34570, situada en l'illa delimitada pels carrers  
Albert Einstein, Tirso de Molina, Avinguda de la Fama i Avinguda Maresme. 
 
 Dels  27.092 m2, 26.086 m2 tenen  l'ús   tècnic-administratiu  i 
1.006 m2 tenen l'ús hoteler-recreatiu. 
 
 L'adscripció es fa amb les edificacions existents i les  que 
s'incorporin en el futur, a la  Societat  Promoció  Econòmica  de Cornellà, 
Societat Anònima (PRECSA) pel  cumpliment   dels  fins  pels que va  ser  
creada  l'esmentada  societat  i  que figuren  als estatuts  de  la  seva  
constitució, mantenint l'Ajuntament la propietat del bé adscrit i  tenint dret 
PRECSA a la seva utilització i  correlativament l'obligació de conservar el bé 
rebut i de realitzar-hi les  reparacions   i millores necessàries,  les  quals  
accediran  en benefici  del bé  en el moment en què  es  produeixi la  seva 
reversió a l'Ens Local. 
 
 L'adscripció  es  mantindrà vigent  mentres  el  bé adscrit  es destini 
a la finalitat per la qual  aquesta  es  fa. 



 
 Segon.-  Procedir a declarar l'obra Nova  del  Auditori  de  
conformitat a l'article  128 del  Reglament  de Patrimoni  dels  Ens Locals, a fi 
d'obtenir  la  seva  inscripció  al Registre de la Propietat, facultant  al  senyor 
Alcalde-President en Josep Montilla Aguilera per a la firma de quants 
documents públics o privats fossin necessàris per fer efectiu aquest acord."   
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 
 10.- Aprovació inicial de la modificació de crèdits núm.  12/94  
del  pressupost  de  l'Ajuntament,  mitjançant crèdit  extraordinari  per  
import de  950.000,-  ptes.  i suplement  de  crèdit  per import  de  
40.995.343,-  ptes. finançat  amb el romanent líquid de tresoreria de 
1993  per un import de 9.278.349,- ptes. i amb baixes per  anul.lació de 
crèdits per un import de 32.666.994,- ptes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  petició de l'Area de Règim  Interior  i Governació per la 
qual es proposa la modificació de  crèdit de  la partida 26.121.2260301, 
"Despeses  Jurídiques",  amb càrrec al superàvit del Pressupost de l'exercici de 
1993. 
 
 Vista  la petició de l'Area d'Urbanisme  i  Serveis per  la  qual  es  
sol.licita  la  modificació  de   crèdit mitjançant habilitació de crèdit 
extraordinari i  suplement de crèdit finançat amb baixes per anul.lació de 
l'Estat  de despeses i amb càrrec al Romanent líquid de Tresoreria. 
 
 Atès que de la liquidació del Pressupost de 1993 es desprèn un 
romanent líquid de Tresoreria positiu. 



 
 Vist   l'informe   favorable  de   la   Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia, vist el 
dictamen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció del 
següent  
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  núm. 
12/94, mitjançant suplement de crèdit,  segons el següent detall: 
  
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
                                                Consignació                                 Consignació                                  
Partida     Denominació                            Inicial                Alta                   Final 
71.87000    Romanent tresoreria per 
            finançament crèdit ext.             37.541.651             950.000              38.491.651 
 
71.87001    Romanent tresoreria per 
            finançament supl.crèdit              5.000.000           8.328.349              13.328.349                                       
                                                                                     -------------------- 
                                                            TOTAL .........    9.278.349 
                                                                        ----------------------------------- 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                   Previsió                                             Previsió                                  
Partida          Denominació                 Inicial            Alta           Baixes            Final 
 
26.121.2260301  Despeses jurídiques            500.000        1.500.000                         2.000.000 
52.422.22700     CPS.Neteja Centres       250.000.000      12.200.000                     262.200.000 
52.432.22717     CPS.Enllumenat Públic   37.000.000       1.666.994                       38.666.994 
52.442.22719   CPS.Rec.Escombraries  160.000.000      10.300.000                     170.300.000 
52.442.22700     CPS.Neteja viària          115.000.000        8.500.000                     123.500.000 
54.431.2200001  Mat.oficina Ofic.Mixta                                 850.000                            850.000 
54.431.2260501  Desp.div. Ofic. Mixta                                   100.000                           100.000 
52.431.221001    Submin.llum edificis      96.000.000                         32.666.994    63.333.006 
52.432.22111     Acond.llums Nadal          3.500.000         6.528.349                       10.028.349 
51.432.2260201  Publicitat                           500.000            300.000                            800.000 
71.611.48909     Ajuts 3ª Edat                  3.500.000         2.500.000                         6.000.000 
72.011.31001     Int.prèst.curt term.       55.000.000                           2.500.000      52.500.000 
                                                                                       -------------------------------- 
                                        TOTAL :.............     44.445.343     35.166.994 
                                                         -------------------------------------------------------- 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 



les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és 
aprovat per  unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 11.- Aprovació inicial de la modificació de crèdits núm.  2/94  
del  pressupost  de  l'Institut  Municipal   de Promoció Urbanística de 
Cornellà, mitjançant crèdit  extraordinari  per  import  de 2.000.000,-  
ptes.  finançat  amb baixes per anul.lació de crèdits per import de  
2.000.000,- ptes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist   l'acord  del  Consell  d'Administració   de l'I.M.P.U.C., de 20 
de maig de 1994. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 158  de  la  Llei 39/88,  reguladora  
de les Hisendes Locals,  així  com  els articles 35,36, 37 i 38 del R.D. 500/90, 
de 20 d'abril. 
 
 Atès  l'informe  de l'Interventor,  el  sotasignant proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció del següent  
 

ACORD 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  núm.  
2/94  del Pressupost de  1994  de  l'Institut Municipal  de Promoció 
Urbanística de  Cornellà  mitjançant crèdit  extraordinari finançat amb baixa 
per anul.lació  de crèdits,  segons el detall següent: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 
Partida               Concepte             Consignació          Baixes       Altes         Consignació       
                                                         Inicial                                                      Final         



 
 
94.01.443.6230204    Cambra frigorífica 
                               cementiri                    2.000.000       2.000.000     -----                   0    
 
94.01.432.6230207    Instal.lació ràdio 
                               transmisor                              0              ----      2.000.000        2.000.000 
                                                                                         ---------------------------- 
                                                                          2.000.000   2.000.000  
                                                         
 
 
RESUM PER CAPITOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Transferència de crèdit 
 
EN MES 
CAPITOL VI      .............................. 2.000.000,- 
 
EN MENYS 
CAPITOL VI      .............................. 2.000.000,- 
 
 
 Segon.-  Exposar  al públic el  present  acord,  de conformitat amb 
les normes sobre informació, reclamacions i publicitat  que estableixen els 
articles 160.4 de  la  Llei 39/88 i 42.1 del R.D. 500/90. 
 
 Tercer.-  El present acord s'entendrà  aprovat  definitivament  si  en 
el termini d'exposició pública  no  hi haguéssin reclamacions." 
  
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta  pel 
senyor Alcalde José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és 
aprovat per  unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 12.- Aprovació inicial de la modificació de  crèdit núm.  1/94 
del pressupost de l'I.M.D.E.  mitjançant  crèdit extraordinari  per import 
de 500.000,- ptes.  finançat  amb baixes  per anul.lació de crèdits per 
import  de  500.000,- ptes.  
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 



 
 "Vist   l'expedient   de  modificació   de   crèdit mitjançant  
habilitació  de  crèdit  extraordinari  per  la compra  d'una fotocopiadora per 
l'Institut Municipal  d'Esports. 
 
 Atès  que el finançament d'aquesta  modificació  de crèdits es 
realitza mitjançant baixa de crèdits de partides del pressupost de despeses del 
mateix Institut. 
 
 Vist   l'informe   favorable  de   la   Intervenció Municipal. 
 
 Vist l'acord del Consell de l'I.M.D.E. de data 9 de maig d'enguany. 
 
 El Consell de l'I.M.D.E. de comformitat amb  l'art. 158.3. de la Llei 
39/1988, proposa al Ple de la Corporació, l'adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.-   Aprovar  inicialment   l'expedient   de modificació  de  
crèdit mitjançant habilitació  de  crèdit extraordianri, segons el següent detall: 
 
 
 
                                            Consignació                                              Consignació 
Partida         Descripció                   actual             Altes           Baixes              Final 
 
63.452.20300   Lloguer fotocopiadora     250.000                --            250.000                      0 
63.452.62500   Mobiliari oficina             500.000                --            250.000            250.000 
63.452.62501   Adquis.fotocopiadora                0             500.000             --              500.000 
                                                                                      ----------------------------- 
                                              TOTAL ........    500.000      500.000 
                                             =========================================== 
 
 
 Segon.-  Exposar  al  públic  l'esmentat  acord  en cumpliment  de 
l'art. 150 sobre informació, reclamacions  i publicitat de la Llei 39/1988, de 28 
de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini 
d'exposició pública no hi  ha  reclamacions contra el mateix." 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és 
aprovat per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 



 
 13.- Aprovació de l'avantprojecte del Pla  Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència (art. 125 del Reglament de 
Planejament). 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'avantprojecte del Pla Especial  d'Establiments de Pública 
Concurrència de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès l'informe emès per l'Arquitecte Municipal i el Vice-Secretari   de   
l'Ajuntament   en   relació   a   les característiques tècniques i jurídiques de 
l'avantprojecte. 
 
 Atès   el   dictamen  favorable  de   la   Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda. 
 
 Atès  el que disposa el Decret Legislatiu 1/90,  de 12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa de textos  legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística i l'article  125 del  Reglament de Planejament, el Ponent de la 
Comissió  de Planificació, Economia i Hisenda proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció del següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Exposar  al  públic,  en  aplicació   de l'article  125 del 
Reglament de Planejament,  l'avanç  del Pla  Especial  d'Establiments de  
Pública  Concurrència  de Cornellà  de  Llobregat consistent en la  regulació  
d'usos mitjançant  normes sobre distàncies, proximitat  a  equipaments i 
contigüitat amb habitatges, segons informe emès per l'Arquitecta  Municipal i 
el Vice-Secretari per un  període de  trenta  dies, mitjançant anunci que  
s'inserirà  en  el Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de més 
difussió,  a  l'objecte que durant  aquest  termini  puguin formular-se  
suggeriments, i, en el seu cas  altres  alternatives  de planejament, per 
Corporacions,  Associacions  i particulars. 
 
 Segon.- Aprovar la suspensió de les llicències d'ús i  activitat  de la 
zona delimitada al plànol annex,  a  la qual es concentra la més gran densitat 
de locals de pública concurrència  de  la ciutat, durant un termini  màxim  
d'un  
any,  sense perjudici de l'aplicació de l'article 41  i  42 del  Decret  Legislatiu 
1/90 de 12 de juliol si  en  aquest termini s'aprovés el Pla inicialment. 
 



 Aquesta   suspensió  afectarà  només,   als   tipus d'activitat definits 
a l'avanç del Pla Especial, les quals, no  obstant  aixó, podran obtenir llicència  
basada  en  el règim urbanístic vigent sempre que respectin les 
determinacions contingudes al nou planejament." 
 
          
 Seguidament  es dóna una detallada  explicació  del contingut  del  
punt pel President-Delegat de  la  Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  
Interior  i  Governació, senyor  Antonio Balmón Arévalo, en la que posa de  
manifest l'objectiu d'aquest pla, invitant a tots els grups polítics a  realitzar  
aportacions  durant  el  període  d'exposició pública,  amb  l'objecte d'anar 
omplint  les  llacunes  que pugui tenir, per la qual cosa es posa a disposició de 
tots. 
 
 Acte  seguit pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que li sap  greu que hagi anat 
aquest tema per la  Comissió Informativa  d'Hisenda  i no per la de  
Governació,  perquè aquesta  última sempre ha donat participació prèvia a  
tots els  grups quan s'han discutit reglaments, a diferència  de la d'Hisenda, ja 
que es van assabentat d'aquest Pla el  dia de la Comissió Informativa, quan al 
carrer ja se sabia  des de  feia  dos mesos, la qual cosa, a part  de  suposar  
una desconsideració,  impossibilita estudiar el tema amb  només dos dies 
d'antelació, motiu pel qual el seu grup votarà  en contra. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per manifestar  que el seu grup 
sempre ha estat preocupat  pels conflictes  del barri Pedró, que l'Equip de  
Govern  sempre havia negat, i ara s'assenyalen com a zona conflictiva.  El Pla,  
continua assenyalant la senyora Piedra, com és  lògic és general i no solament 
afecta i s'aplica en un barri, per la  qual cosa demana que no es digui en 
aquest Ple  que  el Pla  és per solucionar un conflicte en el barri Pedrò,  que 
per altra part, el seu grup sempre ha posat de manifest. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el  President-Delegat de la 
Comissió Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor 
Joaquín Guallar  Cánovas. 
 
 Així mateix la Portaveu del Grup Municipal de  CiU, senyora  
Iolanda  Piedra i Mañes, continua amb l'ús  de  la paraula  per assenyalar que 
aquest Pla ha passat  per  dues comissions informatives, però en una 
únicament  per  lliurar-lo  incomplet, i a la segona, una setmana  després,  es 
quan es va tractar. En aquesta comissió informativa el  seu grup  va  proposar  
que com era un tema  molt  important  i necessitava temps i maduració, es 
posposes el seu debat per un  altre Ple, per poder aportar propostes, qüestió 



que  ha estat  evidentment  denegada. Per aquest  motiu  comparteix 
l'assenyalat pel Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador  Rosas  
Outes, ja que aquest reglament,  una  vegada entri  en  vigor  a tots els efectes,  
afectarà  a  l'organització de la ciutat i s'ha d'estudiar més, com per  exemple  
les  disposicions  que exclouen del  Pla  els  centres comercials. 
 
 Així mateix la Portaveu del Grup Municipal de  CiU, senyora  
Iolanda  Piedra i Mañes, assenyala que  una  altra proposta realitzada pel seu 
grup era que com que la  disposició  final prevèia un termini de dos anys per a  
efectuar la  primera revisió, que s'atorgués aquest  termini  perquè els 
establiments puguessin adequar-se a la nova  normativa, proposta  que va ser 
denegada per considerar que  hi  havia temps suficient perquè els 
establiments s'adeqüessin durant la tramitació del pla, opinió amb la qual, 
evidentment,  el seu  grup no està d'acord, ja que creu que hi  ha  persones 
que  tenen  petits establiments i han de gaudir  del  temps necessari  per a 
adequar-se, i el temps de  tramitació  és insuficient.  
 
 Per  tot això, la senyora Piedra assenyala  que  el seu grup s'oposarà 
i votarà en contra d'aquest Pla, quedant a l'expectativa de allò que passi en el 
futur. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor Frederic Prieto i Caballé,  per  a manifestar que encara que el seu grup 
comparteix la  denúncia  realitzada pels grups de l'oposició en relació al  poc 
temps disponible que s'ha tingut per estudiar aquest Pla, i també comparteix 
la filosofía i preocupació que  reflecteix l'ordenança,  tot i que el seu grup 
realitzarà  aportacions sobre  punts de vista concrets. Per aquest motiu el  
senyor Prieto  assenyala que el seu grup s'abstindrà de  votar  en aquest  
moment,  tot i que entenen  la  urgència  d'adoptar aquesta  mesura, per evitar 
que es compliqui més la  realitat, motiu pel qual estan d'acord amb la mesura 
de  suspensió de llicències. 
 
 Finalment  el  senyor  Prieto, en  relació  amb  la intervenció del 
President-Delegat de la Comissió  Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón Arévalo, assenyala que, al seu parer,  
això no és dirigisme sinó governar, i quan el seu grup estava al govern  ja  van  
començar  a  estudiar  possibilitats   per resoldre aquest problema. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  assenyalar que  en  relació  amb  aquest tema  només  
havia  dues  alternatives: suspendre les llicències en tota la ciutat  per  
elaborar l'avantprojecte, la qual cosa suposava un període de  suspensió  llarg,  
o adoptar la mesura  que  en  aquest moment  es planteja, que a més a més 
dóna  oportunitat  per realitzar aportacions d'aquí a l'aprovació provisional, 



amb les quals l'Equip de Govern es manifesta ja a priori, obert per a discutir. 
 
 Finalment  pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla  
Aguilera, per a recordar a tots els presents  que estem  en  aquest  moment 
únicament davant  el  tràmit  de participació pública previst per l'article 125 
del  Reglament  de Planejament Urbanístic, ja que evidentment  si  en aquest 
moment estiguéssim parlant de proposar una aprovació definitiva, encara que 
l'Equip de Govern estaria en el seu dret,  no  ho  faria  i donaria més  temps  
als  grups  de l'oposició  per a realitzar aportacions, i  assenyala  per finalitzar  
que el text que es porta al Ple no conté  temes de principi, per la qual cosa 
l'Equip de Govern està  obert a discutir i acceptar suggeriments per a millorar 
el Pla.  
    
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en  contra  del regidor del Grup 
Municipal del  PP,  senyor Amador  Rosas Outes i dels regidors del Grup  
Municipal  de CiU, senyora Iolanda Piedras Mañes, senyor Antoni Recort  i 
García  i  senyor Ramón Blanco i Lorenzo,  abstenint-se  de votar els regidors 
del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto  i  Caballé,  senyor Miquel 
Martí i  Solé  i  senyor Ignasi Riera i Gassiot.   
 
         
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 14.-  Acceptació de la cessió de 307,64 m2.  de  la finca  
ubicada a la Carretera del Prat perllongació  carrer Ramón Sala. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
         "Vist l'oferiment efectuat pels Srs. Vicens i Jaume Puig Cuixart, de 
cessió de 307,64  m2. de la finca  ubicada a  la  Carretera del Prat perllongació 
carrer  Ramón  Sala, qualificats com a xarxa viària. 
 
         Atesos  els  informes tècnic i jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  



urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 307,64 m2.  de  la  finca  ubicada 
a la Carretera del Prat perllongació  carrer Ramón  Sala, inscrita,  en el Tom i 
llibre 595 de  Cornellà de  Llobregat,  full 40, finca núm. 39056  Inscripció  
1a.,  del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de  Llobregat,  efectuada pels 
Srs. Vicens i Jaume Puig Cuixart. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 15.-  Acceptació de la cessió de 687,25 m2.  de  la finca  
ubicada a la Carretera del Prat xamfrà Carretera  de l'Hospitalet.  
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat pels Srs. Vicens i Jaume Puig Cuixart, de 
cessió de 687,25  m2. de la finca  ubicada a  la  Carretera  del Prat xamfrà  
Carr.  de  l'Hospitalet, xamfrà  carrer  de  la Cerdanya, qualificats  com  a  
xarxa viària. 



 
         Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i  
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 687,25 m2.  de  la finca  ubicada 
a la Carretera del Prat xamfrà Carretera  de l'Hospitalet,  xamfrà carrer de la 
Cerdanya, inscrita,   en el  Tom  i llibre 588 de Cornellà de  Llobregat,  full  97, 
finca núm. 132 inscripció 18ª  del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat,  efectuada pels Srs. Vicens i 
Jaume Puig Cuixart. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 16.-  Acceptació  de la cessió de 52,63 m2.  de  la finca "tram 
de la pluvial Pont de la Mola" comprés entre la Carretra del Prat 
perllongació carrer General Manso. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 



Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 
       "Vist  l'oferiment  efectuat  pel  Sr.  Jaume  Puig Cuixart  de  cessió 
de 52,63  m2. de la finca "tram  de  la pluvial  Pont  de la Mola" comprés entre 
la  Carretera  del Prat  perllongació carrer General Manso qualificats  com  a 
xarxa viària. 
 
        Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
        Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel qual 
s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentàries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.-  ACCEPTAR  la cessió de 52,63  m2.  de  la finca "tram de 
la pluvial Pont de la Mola" comprés entre la Carretera  del  Prat  perllongació  
carrer  General  Manso, inscrita,  en el Tom i llibre 633 de Cornellà de 
Llobregat, full  219, finca núm. 40626 Inscripció 1a. del Registre  de la  
Propietat de l'Hospitalet de Llobregat,  efectuada  pel Sr. Jaume Puig Cuixart. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 



         
 17.-  Aprovació del text refós del Pla Especial  de Reforma  
Interior del conjunt d'habitatges de l'Avda.  Sant Ferran del barri Almeda. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 "Vist  el text refós, del Pla Especial  de  reforma interior  del conjunt 
d'habitatges de l'Avda.  Sant  Ferran del Barri d'Almeda de Cornellà de 
Llobregat, el qual incorpora les prescripcions propostes per la Comissió 
d'Urbanisme  de  Barcelona en el tràmit d'aprovació  definitiva  del Pla.  
 
 Atès  l'informe  favorable  de  l'arquitecta,   Cap d'Area,  el qual posa 
de manifest que el text incorpora  en la  seva  documentació,  tant  gràfica  
com  escrita,   les prescripcions  recomanades  següents:  4.000  m²  màxim  
de sostre  edificable  per vivendes i 30% d'espais  lliures  a  l'illa   nord   
d'equipaments,  una  vegada   aprovada   la modificació  del  P.G.M.  
consegüent,  per  Resolució   del Conseller de Política Territorial i Obres 
Públiques en data 3 de setembre de 1993. 
 
 Atès  l'informe  de l'Assessor  jurídic  de  l'Area obrant a l'expedient. 
 
 Vistos  els  articles  57.2 i  60.5.b)  del  Decret Legislatiu  1/90, pel 
qual s'aprovà la refosa  dels  textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, així com els articles 50.1.c) i 112.3.k) de la Llei 8/87,  Municipal i  
de  Règim Local; el Ponent de  la  Comissió  Informativa d'Urbanisme,  Obres,  
Manteniment  i  Serveis,  proposa   a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text refós del PLA ESPECIAL  DE REFORMA  
INTERIOR DEL CONJUNT D'HABITATGES DE L'AVDA.  SANT FERRAN DEL 
BARRI D'ALMEDA DE CORNELLA DE LLOBREGAT. 
 
 Segon.-  Ordenar  la seva  publicació  al  Butlletí Oficial de la 
Província, a efectes d'informació pública. 
 
 Tercer.- Trametre el text refós aprovat a la Comissió d'Urbanisme 
de Barcelona." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 



 
         
  
 
 18.-  Aprovació  del text refós  del  Pla  Especial d'assignació 
d'usos de la factoria Plásmica. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el text refós, del Pla Especial  d'assignació d'usos de la 
Factoria Plàsmica de Cornellà de Llobregat, el qual incorpora les prescripcions 
propostes per la  Comissió d'Urbanisme de Barcelona en el tràmit d'aprovació 
definitiva del Pla.  
 
 Atès  l'informe  favorable  de  l'arquitecta,   Cap d'Area,  el qual posa 
de manifest que el text incorpora  en la  seva  documentació,  tant  gràfica  
com  escrita,   les prescripcions recomanades següents:  
 
 Rectificació dels punts 5.1.2 i 5.2 de la Normativa de  Pla, en el 
sentit  de que els usos a que fa  referència l'article  311  de  les Normes  
Urbanístiques  del  P.G.M., d'admeten tant sols al servei d'una industria, però 
no  com a ús independent.  
 
 Adequació  de  la  rasant de la  part  posterior  i lliure del solar, per 
facilitar una sortida d'emergència en cas excepcional.  
 
 Concreció  dels espais interior destinats a vial  i aparcament, amb el 
radi de gir adequat.  
 
 Que   el  Pla  Especial  en  tràmit  contempla   la reinstal.lació  de 
19 establiments en les  naus  existents, concreció que en el cas que 
s'enderroquin les  edificacions i  es  construeixin  de  nou  tant  sols  
s'admitirien   13 establiments amb l'edificabilitat d'1m2s/1m2s, i en  aquest 
cas  de  nova edificació l'edifici núm. 1  es  retirarà  de manera que l'accés a 
l'àmbit es faci lliure d'edificació. 
 
 Atès  l'informe  de l'Assessor  jurídic  de  l'Area obrant a l'expedient. 
 
 Vistos  els  articles  57.2 i  60.5.b)  del  Decret Legislatiu  1/90, pel 
qual s'aprovà la refosa  dels  textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, així com els articles 50.1.c) i 112.3.k) de la Llei 8/87,  Municipal i  
de  Règim Local; el Ponent de  la  Comissió  Informativa d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a  l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  



 
ACORDS 

 
 Primer.-  Aprovar  el text refós del  PLA  ESPECIAL D'ASSIGNACIO 
D'USOS DE LA FACTORIA PLASMICA DE CORNELLA  DE LLOBREGAT. 
 
 Segon.-  Ordenar  la seva  publicació  al  Butlletí Oficial de la 
Província, a efectes d'informació pública. 
 
 Tercer.- Trametre el text refós aprovat a la Comissió d'Urbanisme 
de Barcelona." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Regidor del  Grup Municipal   d'IC,  senyor  Ignasi  Riera  i  Gassiot,   per 
manifestar  que l'última vegada que es va  parlar  d'aquest tema al Ple existia 
un problema de cessions, i contesta  el President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, que aquest 
tema ja està solucionat. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a dir que en la mesura en què no va poder 
assistir a la  comissió informativa en la qual es va tractar, se'l faci arribar  la 
solució  definitiva,  contestant sobre això  el  President-Delegat  de la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, que s'enviarà a tots els grups polítics. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
          
 
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 19.-  Concessió de la medalla d'or de la ciutat  al senyor 
Francisco Francés Orfila. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 



 
 "Mitjançant Decret de l'Alcaldia 2077/94, de 13  de maig, es va 
resoldre iniciar el corresponent expedient  per a  concedir al senyor Francisco 
Francés Orfila  la  Medalla d'or de la Ciutat de Cornellà de Llobregat, a 
l'empara  del que  disposen els articles 189 i següents del Reial  Decret 
2568/86, de 28 de novembre, en concordança amb el Reglament Municipal   
d'Honors  i  Distincions,  aprovat  en   sessió plenària celebrada el dia 30 de 
març de 1988, per  considerar  que  la persona proposada ha contribuït  amb  
la  seva trajectòria i activitat a la promoció de la Ciutat. 
 
 Atès  que  en  conformitat amb el  que  disposa  el Reglament  
Municipal d'Honors i  Distincions,  l'Instructor designat   per  aquesta  
Alcaldia  per  a   practicar   les diligències necessàries que acreditin els mèrits 
del senyor Francés  Orfila, ha elevat proposta, un cop realitzats  els actes  
d'instrucció  que ha considerat  convenients  en  la  qual  es posa de manifest 
que la persona proposada  reuneix mèrits  extraordinàris per la seva 
trajectòria  personal  i professional  dins  de l'Empresa SIEMENS, S.A.  per  a  
ser distingit amb la concessió de la Medalla d'or de la Ciutat, donada  
l'especial vinculació que aquesta Empresa té en  la història  i  en  el present de  
Cornellà  de  Llobregat,  a l'haver  constituït  un símbol viu d'aquesta  al  llarg  
de l'últim segle, tota vegada que el seu primer establiment va tenir lloc en 
aquesta Ciutat l'any 1910. 
 
 Atès  que  des del seu establiment en  Cornellà  de Llobregat, la 
Companyia ha portat una activitat  continuada d'expansió i creixement, que 
ha possibilitat la creació  de milers  de  llocs  de treball directes i  indirectes  a  
la nostra  ciutat,  al  Baix Llobregat, la resta  del  país  i  l'Estat   espanyol,  
comptant  en  l'actualitat   amb   una plantilla  al voltant dels 3.000 empleats 
en  tot  l'Estat, que  ascendeix a més de 5.000 si es considera tot  el  grup 
d'empreses  domiciliades  a Espanya  amb  una  participació majoritària de 
SIEMENS. 
 
 Atès  que com es posa de manifest per la  Federació 
Siderometalúrgica de Catalunya del Sindicat Comarcal de  la Unió General de 
Treballadors del Baix Llobregat, el  senyor Francisco Francés Orfila, actual 
Vicepresident i  Conseller Delegat  de SIEMENS, ha contribuït, tant des d'el  
punt  de vista  personal  com  del  professional,  en  la   millora, ampliació, 
desenvolupament i consolidació d'aquesta Empresa en  la  nostra Ciutat, així 
com a la  seva  consolidació  i expansió  econòmica,  a  l'haver fet  una  aposta  
clara  i determinant  per  la concentració, en el  nostre  Municipi, d'unes  
inversions que sense la seva  participació  podrien haver-se  derivat  a 
qualsevol altra  àrea  geogràfica  del territori espanyol. 
 
 Atès que tot això ha suposat un gran benefici per a la  nostra  
Ciutat, a l'haver contribuït a  la  creació  de llocs  de  treball, a la formació de  



professionals,  a  la millora  d'estructures  i a la potenciació de  Cornellà  de 
Llobregat com a Ciutat d'importància industrial. 
 
 Per  tot  això,  aquesta Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions que 
legalment tinc conferides, i en conformitat amb  el  que disposen els articles 
50.24 i 189   del  Reial Decret  2568/1986, de 28 de novembre, pel que  
s'aprova  el Reglament  d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic  de les  
Entitats  Locals,  en  concordança  amb  el  Reglament Municipal  d'Honors  i 
Distincions, i en  representació  de tots  els  Grups  Polítics Municipals, 
proposa  al  Ple  de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Atorgar al senyor Francisco  Francés  Orfila, Vicepresident 
i Conseller Delegat de l'Empresa  SIEMENS,  S.A.  la Medalla d'or de la ciutat  
de  Cornellà  de Llobregat, en reconeixement de la seva trajectòria personal i 
professional en aquest Municipi. 
 
 Segon.-  Comunicar  el  present  acord,  mitjançant certificació  
acreditativa  d'aquest,   al  senyor  Francés Orfila, pel seu coneixement i 
efectes." 
 
 
 En  primer lloc pren la paraula el senyor  Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per donar una detallada  explicació del  contingut  de  la Moció, i 
assenyalar  que  el  senyor Francisco  Francés Orfila és l'actual Conseller 
Delegat  de l'Empresa  Siemens,  S.A. Així mateix,  el  senyor  Alcalde explica 
que els motius que han donat lloc a aquesta proposta  estan basats en 
l'historial d'aquesta persona i el  seu lligam  a  la ciutat de Cornellà, en la qual  
ha  jugat  un paper important, tant com a persona com a professional, per 
mantenir aquesta empresa en Cornellà en un moment de fugida de  les  
multinacionals. Precisament avui,  diu  el  senyor Alcalde, el President de la 
Generalitat, el Molt  Honorable senyor Jordi Pujol i Soley, ha inaugurat una 
nova factoria, Siemens  Automotriz,  que donarà feina a  dues-centes  
persones. 
 
 Seguidament  pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal de 
CiU, senyora Iolanda Piedra i Mañes, qui  manifesta el total acord del seu grup 
amb aquesta proposta  i amb  l'assenyalat pel senyor Alcalde, i sol.licita  que  
la moció  en lloc de ser de l'Alcaldia sigui conjunta de  tots els grups polítics, 
proposta amb la qual el senyor  Alcalde està d'acord. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar  que  tot  i que durant  
molts  anys  el  senyor Francisco  Francés  Orfila va  representar   interessos  



no sempre  coincidents amb una part de la lluita  obrera  d'aquesta ciutat, el 
seu grup té clar que sempre ha estat  una persona amb la qual s'ha pogut 
dialogar i considera que  és un  reconeixement  indiscutible, ja que han seguit  
molt  a prop el seu paper en la pervivència de Siemens a la  nostra ciutat,  la  
qual cosa té el suficient mèrit per  al  lliurament d'aquest honor. 
   
 Després d'això, i en qualitat de moció de tots  els grups  polítics  se  
sotmet a votació, i  és  aprovada  per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
         
 20.- Acceptació de la dimissió del Regidor del Grup Municipal 
d'Iniciativa per Catalunya, senyor Miquel Martí i Solé. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'escrit  tramés pel senyor Miquel  Martí  i Solé,   qui  ostenta  
la  condició  de   Regidor   d'aquest Ajuntament,  en  virtut  del qual es  posa  
en  coneixement d'aquesta Alcaldia el seu desig de renunciar a  l'esmentada 
condició  per motius de salut, en virtut del  que  disposen els  articles  177 i 
178.1 de la Llei  Orgànica  del  Règim Electoral  General, en concordança amb 
l'article 6.f)  d'aquesta. 
 
 Per  tot això aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el  que  disposa 
l'article 182.1 de la  Llei  Orgànica  del Règim  Electoral  General, proposa al 
Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-   Restar   assabentats  de   la   renúncia voluntària  a  la 
seva condició de Regidor,  efectuada  pel senyor  MIQUEL  MARTI I SOLE, 
pertanyent a  la  candidatura d'Iniciativa per Catalunya, "IC", i declarar vacant 
el  seu càrrec de Regidor Municipal. 
 
 Segon.- Remetre el present acord a la Junta  Electoral de Zona, a fi 
i efecte que per aquesta es procedeixi, en conformitat amb el que disposa 
l'article 182 de la  Llei Orgànica del Règim Electoral General, a la proclamació  
com a nou candidat, de la senyora ANA ROSA SEVILLANO PALMA,  de la 
candidatura d'Iniciativa per Catalunya, que figura com a suplent, atenent al 
ser ordre de col.locació." 



         
 
 En primer lloc pren la paraula el regidor del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Miquel Martí i Solé, per assenyalar que en la seva carta de dimissió ja 
ha expresat els  motius que  el porten a prendre aquesta decisió, uns  de  
caràcter professional  i  altres de salut, ja  que  per  prescripció mèdida ha de 
limitar la seva activitat, i en la mesura  què ha  d'optar  entre  el seu camp 
professional  en  temes  de política  internacional per la pau i la seva  activitat  
en aquest  Ajuntament,  s'estima més el primer, que és  en  el qual  es 
desenvolupa millor. Així mateix, el  senyor  Martí assenyala  que les relacions 
amb tots els regidors del  Ple han  estat  molt cordials i es porta una  
experiència  positiva, agraint a continuació la confiança que durant  tots 
aquests anys s'ha depositat en ell. 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a desitjar al senyor Miquel Martí  i Solé,  en  nom de tots els 
membres del Ple, el  millor  pel futur i en especial en la seva vida professional, 
i assenyala  que està convençut que haurà ocasions  per  continuar fent coses 
junts a Cornellà. Així mateix el senyor  Alcalde assenyala  també  la  seva 
convicció que  el  senyor  Martí superarà  els  problemes de salut que el porten  
a  prendre aquesta  decisió,  i aprofita l'avinentesa  per  agrair  la col.laboració  
i excel.lent relació que ha existit  per  la seva part al llarg de tots aquests anys. 
 
     
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 21.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  efectuar els precs i preguntes següents: 
 
 1.-  Sol.licitar  que s'estudiï la  possibilitat  i necessitat de què 
existeixi un reforç a la brigada  d'obres els  dies  festius,  ja  que  en  aquests  
es  poden  donar situacions  especials a la ciutat, com va ocòrrer fa dos  o tres  
setmanes en què van aparèixer molts contenidors  tombats  per  diverses  
zones de la ciutat i ho  va  haver  de remeiar  la  Guàrdia Urbana, quan això  
no  és  competència seva. 
 
 2.-  Que  se l'informi sobre del  número  d'alumnes presentats  per 
obtenir el carnet d'instal.lador de gas,  i el número d'aprovats per PRECSA. 



 
 3.-  Que se'l lliure còpia del  programa  d'estudis teòrics i pràctics 
d'aquest curs. 
 
 4.-  Que s'elabori un informe per la Societat  Municipal PRECSA 
sobre si s'ha produït alguna sol.licitud  de certificat d'aquests estudis i s'ha 
denegat. 
 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar, pel que fa referència al primer prec del 
senyor Rosas, que ja existeix un reforç de la Brigada però no  per a  obres,  
sinó  a través  d'un  contracte  de  manteniment d'infrastructures, que actuen 
si les circumstàncies que  es produeixen els dies festius són greus. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera, per a manifestar que el problema és  de dimensió  de la Brigada, que 
si arriba amb prou  feines  al treball  ordinari, inclús els dies laborables,  
difícilment pot  emprendre  aquesta nova feina, tot i  que  l'Equip  de Govern  
estaria concent, però són conscients que no ens  ho podem  permetre.  No  
obstant això es mirarà.   
 
 Pel que fa referència a la resta de precs i preguntes relacionades 
amb un curs d'instal.lador de gas impartit per  PRECSA,  el  senyor Alcalde  
sol.licita  que  li  faci arribar un escrit a l'Alcaldia, i tan aviat el rebi  donarà 
les  ordres oportunes a PRECSA perquè se'l faci arribar  la informació 
sol.licitada. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Ignasi Riera i  Gassiot,  per  a proposar,  pel que fa referència a 
l'avantprojecte de  Pla Especial  d'Establiments de Pública Concurrència que  
s'ha aprovat  en  aquesta  sessió, que se  segueixi  un  procés d'absoluta  
transparència,  ja que aquest és  un  tema  que afecta a la gent de la ciutat, 
per la qual cosa demana  que es  doni  publicitat del mateix i es faciliti al  
màxim  la consulta. Així mateix, el senyor Riera assenyala que no sap si  
aspectes  com la contaminació sonora,  queden  ben  recollits a l'avantprojecte. 
 
 Finalment,  i  pel  que fa  referència  a  les  manifestacions  que  
s'han produït en relació  amb  el  barri Pedró,  el senyor Riera manifesta que 
no sap quins són  els veïns  que es queixen, perquè ell és veí d'aquest  barri  i 
està  contentíssim de viure-hi, ja que el molesten més  els sorolls  de les 
sirenes oficials que tots els xivarris  que allí puguin tenir lloc com a 
conseqüència dels bars,  motiu pel qual demana que no es generalitzi com 
opinió d'un barri allò que s'ha dit per un sector del mateix, ja que ell  com veí 



del barri prefereix un barri sorollós que silenciós. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar  que  durant un any 
més a les sessions  del  Ple s'haurà  de  suportar l'horrible calor que  fa  en  
aquesta sala,  tot  i que considera que ja existeixen  les  mesures tècniques  
adequades   per a possibilitar  la  instal.lació d'aire condicionat. 
 
 Finalment  pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, per a sol.licitar a tots els presents la seva assistència als actes de la 
festa major, en particular al  pregó,  a  la  inauguració  del  Teatre  Auditori  i  
a l'entrega  de la medalla d'or al senyor  Francisco  Francés Orfina.          
        
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda   per  unanimitat,  declarar-los  d'urgència,   de 
conformitat  amb el que disposa l'article 47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 22.- Rectificació error de transcripció detectat al dispositiu  
primer de l'acord plenari de data  28  d'abril, relatiu a l'expropiació de la 
Plaça Puigcerdà. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Detectat  error de transcripció en  el  dispositiu primer  de  l'Acord  
relatiu a l'expropiació  de  la  Plaça Puigcerdà,  adoptat  en sessió plenaria de  
28  d'abril  de 1994,  consistent en l'aprovació inicial de la  relació  de 
propietaris, béns i drets afectats per l'expropiació de  la finca-solar, quan es 
tractava de l'aprovació definitiva  de l'esmentada relació. 
 
 Vist  l'article 105-1 de la Llei 30/1992, de 26  de novembre, de 



Règim Jurídic de les Administracions Públiques i  del  Procediment  
Administratiu Comú, el  Ponent  de  la Comissió  Informativa  d'Urbanisme,  
Obres,  Manteniment  i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple, l'adopció del 
següent  
 

ACORD 
 
 Unic.-  Rectificar d'ofici l'error de  transcripció detectat al dispositiu 
primer de l'Acord plenari de data 28 d'abril de 1994, el qual quedarà com 
segueix: 
 
 Aprovar  definitivament la relació de  propietaris, béns  i drets 
afectats per l'expropiació de la  finca-solar objecte de l'expropiació on s'ubica 
la Plaça Puigcerdà." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
          
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a 
indicació de la Presidència, quan són les  vin-i-una  hores  i  trenta  minuts,  
signant  la  present   acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària  
General, que ho certifico. 


